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Marek Grzybowski mnie zaskoczyÅ‚, proponujÄ…c spotkanie i rozmowÄ™. SpotkaliÅ›my siÄ™,
pogadaliÅ›my. W ostatnich czasach nie zawsze mi odpowiadaÅ‚o to co pisze czy robi, ale kiedyÅ›
byÅ‚o inaczej. Zawsze go ceniÅ‚em jako aukcjonera, a podzielaÅ‚em jego wizjonerskie poglÄ…dy co
do Horse Industry, co do roli paÅ„stwa w hodowli koni, a co za tym idzie &ndash; co do powinnoÅ›ci
paÅ„stwa w nadzorowaniu tej hodowli. Wielokrotnie publikowaÅ‚em jego teksty na Å‚amach
&bdquo;Konia Polskiego&rdquo;, próbowaÅ‚em rozpropagowaÄ‡ wspóÅ‚organizowane przez niego
konferencje na temat roli &bdquo;koÅ„skiego przemysÅ‚u&rdquo;. PoniewaÅ¼ nasze paÅ„stwo de
facto zwolniÅ‚o siÄ™ z roli nadzorcy hodowli koni, a jak jÄ… juÅ¼ wykonuje, to tak koÅ›lawo, Å¼e
przynosi to wiÄ™cej szkody niÅ¼ poÅ¼ytku, moÅ¼e faktycznie trzeba przestaÄ‡ liczyÄ‡ na
wÅ‚adze, a pomyÅ›leÄ‡ o ruchu oddolnym. Moje realistyczne lub jak kto woli pesymistyczne
spojrzenie na obecnÄ… rzeczywistoÅ›Ä‡ sprawia, Å¼e nie bardzo wierzÄ™, Å¼ebyÅ›my mogli
coÅ› zdziaÅ‚aÄ‡, ale aby nie byÄ‡ tylko krytykiem tej rzeczywistoÅ›ci, zamieszczam apel Marka
Grzybowskiego. Apel, którego sens popieram. Z racji wieku i owego pesymizmu ja siÄ™ juÅ¼ nie
wÅ‚Ä…czÄ™ czynnie w takie dziaÅ‚ania, ale moÅ¼e wÅ›ród nastÄ™pnych pokoleÅ„ znajdÄ… siÄ™
tacy, którzy bÄ™dÄ… chcieli i mieli wystarczajÄ…co duÅ¼o energii i wiary, aby skrzyknÄ…Ä‡ caÅ‚e
nasze Å›rodowisko koniarzy. Bo gdyby siÄ™ wszyscy koniarze zorganizowali, stworzyliby wielkÄ…
siÅ‚Ä™. Mogliby lobbowaÄ‡ na rzecz polskiej hodowli koni. MoÅ¼e udaÅ‚oby siÄ™ doprowadziÄ‡
do tego, Å¼e Polacy jeÅºdziliby na koniach wyhodowanych w Polsce, bo nie byÅ‚yby one gorsze od
tych, które teraz kupujemy na Zachodzie. MoÅ¼e&hellip; Co PaÅ„stwo sÄ…dzÄ… o pomyÅ›le
Marka Grzybowskiego? Namawiam do przeczytania jego apelu, albo na jego blogu - 
http://konsprawapolska.pl/2020/03/02/lacza-nas-konie/#more-674 &ndash; albo u mnie, poniÅ¼ej.
Marek Szewczyk

Å•Ä…czÄ… nas konie SÄ… nas tysiÄ…ce. RóÅ¼niÄ… nas przekonania i sympatie polityczne, ale
Å‚Ä…czÄ… nas konie. Tworzymy jedno wielkie Å›rodowisko, chociaÅ¼ nie zawsze zdajemy sobie z
tego sprawÄ™. Od dzieci, którym konie niosÄ… poprawÄ™ zdrowia na zajÄ™ciach hipoterapii, do
wÅ‚aÅ›cicieli koni wyÅ›cigowych. Od jeÅºdÅºców rekreacyjnych, do czÅ‚onków kadry narodowej. Od
hodowców koni zimnokrwistych, do hodowców arabów. Dla niektórych konie to hobby, dla innych
profesja, dla wiÄ™kszoÅ›ci to pasja i powoÅ‚anie. Ze zdumieniem patrzymy jak marnowany jest
potencjaÅ‚ polskiej hodowli i jeÅºdziectwa.  Nasze rozgoryczenie wyraÅ¼amy w artykuÅ‚ach, na
blogach, w towarzyskich dyskusjach. Widzimy upadek paÅ„stwowych stadnin, ruinÄ™ obiektów po
paÅ„stwowych stadach ogierów, brak wizji kolejnych rzÄ…dowych decydentów. Nie musimy jednak
byÄ‡ bezsilni! SÄ… nas tysiÄ…ce, ale konkretnie ilu nas jest? Policzmy siÄ™. Zorganizujmy siÄ™.
StaÅ„my siÄ™ siÅ‚Ä…, z którÄ… politycy bÄ™dÄ… musieli siÄ™ liczyÄ‡. Razem tworzymy
ogromny potencjaÅ‚ intelektualny. Na razie jest ten potencjaÅ‚ niewykorzystany, bo brak nam
Å›wiadomoÅ›ci celu, brak organizacji, która powinna poÅ‚Ä…czyÄ‡ caÅ‚e Å›rodowisko, tzw. Polish
Horse Industry  - polskiego przemysÅ‚u konnego. Reaktywujemy &bdquo;HIPPIKA PRO PATRIA
Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Ojczystej Kultury, Tradycji i Gospodarki poprzez
JeÅºdziectwo&rdquo;. Stowarzyszenie istniaÅ‚o w latach 2005 &ndash; 2012. Celem stowarzyszenia
byÅ‚o uÅ›wiadamianie politykom i spoÅ‚eczeÅ„stwu szerokich korzyÅ›ci gospodarczych i
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spoÅ‚ecznych, jakie mogÄ… mieÄ‡ dla Polski rozwiniÄ™ta hodowla koni, rekreacja, wyÅ›cigi, sporty
konne.   ZorganizowaliÅ›my 3 konferencje miÄ™dzynarodowe: 2005 &bdquo;KoÅ„ zwierzÄ™ z
przyszÅ‚oÅ›ciÄ…&rdquo;,  2006 &bdquo; Konie dajÄ… pracÄ™&rdquo;, 2007 &bdquo;KoÅ„ w
turystyce&rdquo;. Konferencje niestety nie speÅ‚niÅ‚y swego podstawowego zadania. Nie udaÅ‚o
nam siÄ™ zgromadziÄ‡ wÅ›ród publicznoÅ›ci decydentów politycznych. Konferencje wiÄ™c byÅ‚y
&bdquo;przekonywaniem samych siebie&rdquo;.  Nie udaÅ‚o nam siÄ™, bo nie byliÅ›my
organizacjÄ… masowÄ…. Nie popeÅ‚nijmy teraz tego bÅ‚Ä™du.Reaktywujmy Hippica Pro Patria,
jako stowarzyszenie masowe, Å‚Ä…czÄ…ce rzesze czÅ‚onków, bez wzglÄ™du na ich przekonania
polityczne, bez wzglÄ™du na wiek, wyksztaÅ‚cenie, zawód. Zapraszamy Was wszystkich, dla
których koÅ„ to jest waÅ¼na sprawa Å¼yciowa, obojÄ™tnie czy jest to profesja, czy hobby. KaÅ¼dy
z nas ma coÅ› do zaoferowania, jakiÅ› pomysÅ‚, dziaÅ‚anie lokalne, o którym powinniÅ›my siÄ™
dowiedzieÄ‡, gÅ‚os w dyskusji, albo w przyszÅ‚oÅ›ci chociaÅ¼ wniesienie skÅ‚adki czÅ‚onkowskiej. 
Cele statutowe Stowarzyszenia Hippica Pro Patria w wiÄ™kszoÅ›ci sÄ… wciÄ…Å¼ aktualne:
Integracja Å›rodowiska hodowców i uÅ¼ytkowników koni wokóÅ‚ waÅ¼nych spoÅ‚ecznie celów
rozwoju ojczystej kultury, tradycji i gospodarki,Promocja polskiej hodowli koni oraz jeÅºdziectwa w
kraju i za granicÄ…,Promocja polskiej kultury, tradycji i historii poprzez jeÅºdziectwo i hodowlÄ™
koni,Propagowanie hodowli koni i róÅ¼nych form ich uÅ¼ytkowania, jako czynnika rozwoju
gospodarczego i spoÅ‚ecznego,Stymulowanie rozwoju hodowli i uÅ¼ytkowania koni, jako
waÅ¼nego czynnika rozwoju regionalnego,Stymulowanie rozwoju hodowli i uÅ¼ytkowania koni, jako
waÅ¼nego czynnika tworzenia nowych miejsc pracy, zwÅ‚aszcza w Å›rodowiskach wiejskich i
podmiejskich,Stymulowanie rozwoju ruchu kawaleryjskiego, jako czynnika ksztaÅ‚towania
toÅ¼samoÅ›ci narodowej, postaw patriotycznych i upowszechniania wiedzy o historii Polski,
Stymulowanie dziaÅ‚aÅ„ na rzecz odpowiedzialnego korzystania ze Å›rodowiska naturalnego oraz
ochrony ojczystego krajobrazu,Prowadzenie dziaÅ‚aÅ„ na rzecz ochrony i zachowania funkcji
hodowlanych i jeÅºdzieckich w historycznych oÅ›rodkach: stadninach, stadach i torach
wyÅ›cigowych, naleÅ¼Ä…cych do zasobów Skarbu PaÅ„stwa,WystÄ™powanie na rzecz
ksztaÅ‚towania wÅ‚aÅ›ciwej polityki rzÄ…dowej i samorzÄ…dowej wobec hodowli koni i
jeÅºdziectwa,Propagowanie jeÅºdziectwa jako waÅ¼nego czynnika rozwoju fizycznego i
psychicznego spoÅ‚eczeÅ„stwa, w szczególnoÅ›ci dzieci i mÅ‚odzieÅ¼y. Czekamy na dyskusjÄ™,
pomysÅ‚y, Wasze zaangaÅ¼owanie siÄ™. Nie bÄ…dÅºmy obojÄ™tni, zgorzkniali. Polska hodowla
po zniszczeniach wojennych zawsze potrafiÅ‚a siÄ™ odrodziÄ‡. Wierzymy, Å¼e po latach
marazmu, braku wizji, bezmyÅ›lnoÅ›ci odrodzi siÄ™ nie tylko hodowla polskich koni arabskich, lecz
równieÅ¼ koni wyÅ›cigowych i sportowych. Wierzymy, ze zobaczymy polskie konie
zwyciÄ™Å¼ajÄ…ce na wielkich Å›wiatowych arenach, wierzymy, Å¼e na polskich koniach
zwyciÄ™Å¼aÄ‡ bÄ™dÄ… czoÅ‚owi jeÅºdÅºcy na Å›wiecie, a wÅ›ród nich Polki i Polacy. Potrzeba
na to  pewnie 15 &ndash; 20 lat. ByÄ‡ moÅ¼e ci najstarsi, jak my, juÅ¼ tego nie bÄ™dÄ…
oglÄ…daÄ‡, ale musimy zaczynaÄ‡ juÅ¼ teraz, od zorganizowania naszego Å›rodowiska.
PrzyÅ‚Ä…czcie siÄ™.Marek Grzybowski    
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